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 Rajkó Győzőné osztályvezető, Pénzügyi és Vagyonkezelői Osztály 
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 Tanácskozási joggal meghívott:  
 Dr. Horváth Zoltán hivatalvezető, Szécsényi Járási Hivatal 

                                 (a 2.3. napirendnél)  
 

Stayer László polgármester 

Tisztelettel köszönti a megjelenteket. Megállapítja, hogy a megjelent 6 fővel a 
képviselő-testület határozatképes, és az ülést megnyitja (1400 órakor). Juhász Miklós, 
dr. Pintér Sándor és Varga Béla képviselő urak igazoltan vannak távol.  
A rendkívüli ülés összehívását, határidős döntések meghozatala indokolta. A 
meghívóban jelzett napirendeket javasolja megtárgyalni, egyebek keretében kéri 
felvenni a Csillagküldöttek egyesületének területhasználati kérelmével, a Kistagok út, 
Hámán Kató út, a Király utca és a Feszty Árpád út közlekedési rendjével kapcsolatos 
előterjesztést. A Nógrád Megyei Kormányhivatal Szécsényi Járási Hivatala vezetője 
kérte, hogy rövid tájékoztatást adhasson a kormányablak kialakításáról, ezért javasolja, 
hogy az egyebek keretében vegye napirendjére a képviselő-testület ezt a tájékoztatót 
is. Kéri, hogy aki az elmondottak szerint elfogadja az ülés napirendjét, az 
kézfenntartással jelezze. 
 
A képviselő-testület az alábbi napirendet egyhangúlag elfogadta. 
  
Napirend: 
 
1.  Előterjesztés a hulladékkezelési közszolgáltatás biztosításáról 
2. Egyebek 

2.1. Előterjesztés a Csillagküldöttek Egyesülete (székhelye: 3170 Szécsény, 
Ferenczy út 19.) területhasználati kérelmének elbírálására 

 2.2. Előterjesztés a forgalmi rend megváltoztatására 
 2.3. Tájékoztató a kormányablak kialakításáról 
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1.  Előterjesztés a hulladékkezelési közszolgáltatás biztosításáról 
(Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
Előterjesztő: Stayer László polgármester 

 

Stayer László polgármester 

Kéri, jegyző urat, hogy adjon rövid tájékoztatást arról, hogy miért szükséges még idén 
döntést hozni a 2014. évi hulladékkezelési közszolgáltatással kapcsolatban. 

Dr. Bagó József jegyző 

A hulladékszállításra vonatkozó közszolgáltatási szerződésünk ez év december 31-én 
lejár, és rendelkezni kell arról, hogy a következő évben ezt a közszolgáltatást ki fogja 
végezni. Eddig a salgótarjáni VGÜ-vel voltunk kapcsolatban.  
2013. január 1-jén lépett hatályba a hulladékról szóló 2012. évi CLXXXV. törvény. A 
Magyarország helyi önkormányzatairól szóló törvény alapján a hulladékgazdálkodási 
közszolgáltatás ellátásáról a települési önkormányzatoknak kell gondoskodni. A 
hulladékról szóló törvény hatálybalépésekor a 90. § (4)-(5) bekezdései már 
tartalmazták azt az előírást, amely szerint a törvény hatálybalépésekor működő 
hulladékgazdálkodási közszolgáltatást ellátó gazdálkodó szervezeteknek, a törvény 
hatálybalépését követő hat hónapon belül, meg kell szerezni a hulladékgazdálkodási 
közszolgáltatási engedélyt, valamint az Országos Hulladékgazdálkodási Ügynökség 
Nonprofit Kft. által kiadott minősítést, ellenkező esetben az önkormányzatnak a 
szerződést fel kell mondania. A települési önkormányzat továbbra is kizárólag egy 
hulladékgazdálkodási szerződést köthet. Így áll össze tehát ez a folyamat, melynek 
utolsó elemeként a hulladékról szóló törvény szerinti szerződést kell kötni. Legkésőbb 
2014. év közepéig kizárólag minősített, engedélyes, és a törvény szerinti szerződéssel 
rendelkező szolgáltató végezheti a hulladékgazdálkodási közszolgáltatást. 
Önkormányzatunk elsődleges érdeke, hogy a munkahelyek megőrzése, a 
működőképesség fenntartása mellett érvényesüljön az a városvezetési szándék, hogy a 
lerakóba kerülő hulladék tömegét szelektívgyűjtéssel és válogatással – melyet az év 
közben benyújtott KEOP pályázatunk is erősít – csökkentsünk, mely a lakossági 
terheken is tud enyhíteni. 
Szécsény város területén a közszolgáltatás biztosítására, a minden feltétellel 
rendelkező Salgótarjáni Hulladékgazdálkodási és Városüzemeltetési Nonprofit Kft. 
(VGÜ) és a Bátonyterenyei Városüzemeltetési Nonprofit Kft. (BÁVÜ) adott ajánlatot.  
A két ajánlat a következő: 
- A Salgótarjáni Hulladékgazdálkodási és Városüzemeltetési Nonprofit Kft. 
ajánlatában havi 1.147 Ft + áfa szerepel ingatlanonként.  
- A Bátonyterenyei Városüzemeltetési Nonprofit Kft. a lakossági szemétszállításáért 
havi 827 Ft + áfa összeget kér, és közben biztosítja a lehetőségét annak, hogy a 
Szécsényi Városüzemeltetési Nonprofit Kft. szedje be a díjakat, és ezért 236 Ft + áfát 
kapcsol ingatlanonként, tehát ugyanazokkal a kondíciókkal indulnánk neki a 
következő évnek, mint a 2013-as évnek. Továbbra is biztosítanák az évi egyszeri 
lomtalanítást, viszont a zöld hulladék kezelését önkormányzatunknak kellene 
biztosítani, de erre van kapacitásunk, és meg is oldható a telephelyünkön.   
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Időközben új rezsicsökkentésről szólnak a hírek, és vélhetően kormányzati döntés 
születik erről. Ennek figyelembevételével is úgy látjuk, hogy a BÁVÜ ajánlata 
tartható, és még akkor sem kell önkormányzatunknak plusz terheket vállalni ahhoz, 
hogy ez a közszolgáltatást tudjuk biztosítani.  
Amennyiben nyer a KEOP-os pályázatunk, akkor ezeken a kondíciókon sokat tudunk 
javítani, egyrészt a szelektív hulladékgyűjtéssel nemcsak szemétlerakási díjat 
takarítunk meg, és csökkentjük a lerakott tonnamennyiséget, hanem akár még 
bevételre is szert tehetünk.  
Ami még fontos, mivel a BÁVÜ-ben nem rendelkezünk tulajdonrésszel, ezért 
maximum három hónapra tudjuk megkötni a közszolgáltatási szerződést úgy, hogy 
nem kell a közbeszerzést kiírnunk. Jelen esetben ez 8 millió forint alatti szolgáltatást 
jelent. Ez a három hónapos időtartam elég lesz arra, hogy eldöntsük, hogy kívánunk-e 
részt szerezni a BÁVÜ-ben, amit egyébként javasol a képviselő-testületnek, hogy 
megtegye, abban az esetben nem kell közbeszereztetni, hanem akkor, mint saját céget 
meg lehet bízni a szolgáltatás végzésével. Másrészt a saját Városüzemeltetési céget 
úgy kell átszervezni majd, hogy a továbbiakban azokat a feladatokat, melyek ehhez a 
közszolgáltatáshoz kapcsolódnak, ők tudják végezni vállalkozói alapon, és az eddigi 
alkalmazotti létszámot megtartva, esetleg tovább fejlesztve tovább tudjanak működni.  
A közszolgáltatás végzésére vonatkozó szerződéstervezetet, amit megkaptunk a 
BÁVÜ-től, alpolgármester asszony átnézte.  

Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester 

Jogilag rendben találta a szerződéstervezetet, ami mindösszesen három hónapra szól, 
2014. január 1-től március 31-ig. Addigra ki fog derülni, hogy nyer-e a KEOP-os 
pályázatunk, és akkor vissza kell térni arra, hogy hogyan tovább. A lakosságot 
értesíteni kell a változásról, hogy jövőre más végzi a szemétszállítását, és jó lenne, ha 
a szolgáltató betartaná azokat a szállítási napokat az utcákban, ami eddig volt.  

Dr. Bagó József jegyző 

Az egyeztetés alkalmával szó volt róla, hogy egy ekkora településen a lakossági 
szemét két-három nap alatt begyűjthető, nem biztos, hogy célszerű a hét minden 
napján végezni ezt. Fontos még, hogy ugyan a helyi rendelet nem szabályozza, de 
ebben a szerződéstervezetben benne van az, hogy azok után az ingatlanok után, ahol 
két hónapnál tovább nem laknak, azok után nem kell fizetni, ha bejelentik ezt a tényt a 
szolgáltatónak.   

Stayer László polgármester 

Köszöni a tájékoztatást. Kérdezi képviselőtársait, van-e valakinek kérdése, észrevétele 
az előterjesztéssel összefüggésben. 

Smelkó István képviselő, az Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság elnöke 

Mivel most új céggel köt szerződést az önkormányzat, nem lehetne ismét felvetni azt a 
dolgot, hogy lehetőséget kellene biztosítani arra, hogyha valaki kisebb kukát vásárol, 
mert egyedülálló, vagy, mert nincs annyi hulladéka, akkor kevesebbet is fizessen?  
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Dr. Bagó József jegyző 

Ehhez az önkormányzat rendeletét is módosítani szükséges, mert a kedvezményeket az 
önkormányzat biztosítja, az önkormányzati költségvetéséből kerül kiegyenlítésre a 
szolgáltató felé a lakosoknak adott kedvezmény összege. Már gondolkodunk a rendelet 
módosításán. Ez a cég több helyen is végez közszolgáltatást, már Észak-Hevesből is 
szállítanak, és ahány önkormányzat annyi fajta rendelet és kedvezmény van, tehát a 
társaság is szeretné, ha a szolgáltatási területén egységes lenne az önkormányzatok 
szabályozása. 

Antal Ferenc képviselő, az Oktatási, Művelődés, Ifjúsági és Sport Bizottság elnöke 

Kapcsolódna ahhoz, amit Smelkó István képviselőtársa mondott, hogy valóban meg 
kellene találni a módját, bár tudja, hogy bonyolult dolog, és az elszállított szemét 
mennyiségét mérhetővé tenni.  

Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester 

Véleménye, hogy kisebb méretű edény kiadása lehetne a megoldás erre. 

Antal Ferenc képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke 

Azt javasolja, hogy akitől kevesebb a hulladékot szállítanak el, az kevesebbet fizessen. 
Kéri, hogy amennyiben van rá mód, ennek a lehetőségét a szerződés megkötésekor 
vegyék figyelembe. 

Stayer László polgármester 

Megköszöni a felvetést, és konkrét javaslatot is megköszönne ez ügyben, ha van 
képviselő úrnak elképzelése arra, hogyan lehetne differenciálni. Természetesen 
megvizsgáljuk a megoldási lehetőségeket.  

Antal Ferenc képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke 

Gondolkodni fog rajta, és a következő ülésen előterjeszti. 

Stayer László polgármester 

Mivel több hozzászóló nem jelentkezett, az előterjesztésben megfogalmazott 
határozati javaslatot bocsátja szavazásra. Kéri, aki elfogadja, igennel és 
kézfenntartással jelezze. 
 
A képviselő-testület a javaslatot elfogadva, 6 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
286/2013.(XII.30.) határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete a lakossági szilárd 
hulladék kezelésére irányuló közszolgáltatásra beérkezett ajánlatok 
közül, mint a legkedvezőbbet, a Bátonyterenyei Városüzemeltetési 
Nonprofit Kft. ajánlatát fogadja el, és a társasággal határozott 
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időszakra - 2014. január 1-től 2014. március 31-ig - szóló 
közszolgáltatási szerződés köt.  
 
A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a közszolgáltatási 
szerződés aláírására. 
 

Határidő: azonnal, illetve értelemszerűen 
Felelős: Polgármester 

Jegyző  
 
 
2. Egyebek 
2.1. Előterjesztés a Csillagküldöttek Egyesülete (székhelye: 3170 Szécsény, 

Ferenczy út 19.) területhasználati kérelmének elbírálására 
(Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
Előterjesztő: Stayer László polgármester 

 

Stayer László polgármester 

A Csillagküldöttek Közhasznú Egyesülete elnöke, Géczy Zoltán kérelmet nyújtott be 
önkormányzatunkhoz, melyben földterületet kérnek autista-farm és lakóotthon 
létrehozása céljából, körülbelül 1 ha-nyi, mezőgazdasági szempontból megművelhető 
területet. Lakóotthonná alakítható épülettel rendelkező földterületet is szívesen 
fogadnának. Kérelmükben leírták, hogy Nyugat-Európai mintára létrehozott 
intézményen gondolkodnak, amelyben otthonra találnának a környékbeli autista fiatal 
felnőttek, 10-12 fő, részben önellátásra lehetőségük nyílna, illetve munkahelyteremtő 
célja is lenne. Pályázati forrásokból, illetve adományokból szeretnék realizálni 
elképzelésüket.  
A képviselő-testület a kérelmet a szeptember 24-i ülésén megtárgyalta, és 
határozatában megbízta a polgármestert és a jegyzőt, vizsgálják meg, hogy a 
Csillagküldöttek Közhasznú Egyesület részére, a kérelmüknek megfelelő földterületet 
tud-e biztosítani az önkormányzat. Számba vettük az önkormányzati ingatlanokat, de 
jelenleg nincs olyan, amely az egyesület céljainak megfelelne. Most erről tudjuk a 
kérelmezőt értesíteni, de későbbiek során esetleg adódhat majd lehetőség. 
Kérdezi, hogy van-e valakinek kérdése ezzel kapcsolatban. 

Antal Ferenc képviselő, az Oktatási, Művelődés, Ifjúsági és Sport Bizottság elnöke 

Felmerül a kérdés, hogy itt Szécsényben vagy a körzetben volna ennyi autista 
gyermek? 

Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester 

Abból gondolja, hogy lehet, mert az óvoda és az iskola alapító okiratát is módosította a 
képviselő-testület, és belekerült az integráltan nevelhető sajátos nevelési igényű 
gyermekek, köztük az autista gyermekek oktatása. 

 



 6 

Smelkó István képviselő, az Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság elnöke 

Ha Szécsénynek jelenleg nincs ilyen ingatlana, akkor szétnézhetnének a környékbeli 
önkormányzatoknál is. 

Stayer László polgármester 

Mivel több hozzászóló nem jelentkezett, az előterjesztésben megfogalmazott 
határozati javaslatot bocsátja szavazásra.  
 
A képviselő-testület a javaslatot elfogadva, 6 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
287/2013.(XII.30.) határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete a Csillagküldöttek 
Egyesületének (székhelye: 3170 Szécsény, Ferenczy Teréz út 19.) 
autista-farm és lakóotthon létrehozása céljából mezőgazdasági 
szempontból megművelhető, esetleg lakóotthonná alakítható épülettel 
is rendelkező földterület biztosítására vonatkozó kérelmét nem tudja 
teljesíteni, mivel az önkormányzat jelenleg nem rendelkezik a 
kérelemnek megfelelő ingatlannal.  
 

Határidő: értesítésre: azonnal 
Felelős: Polgármester 

Jegyző  
 
 
2.2. Előterjesztés a forgalmi rend megváltoztatására 

(Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
Előterjesztő: Dr. Bagó József jegyző 

 

Stayer László polgármester 

Átadja a szót az előterjesztőnek.  

Dr. Bagó József jegyző 

Az útügyesünk folyamatosan járja a várost, illetve a településrészeket, és javaslatokat 
tett a forgalmi rend bizonyos módosításaira, ezen kívül lakossági bejelentések is 
érkeztek e témakörben, ezért több helyen helyszíni szemlét tartottunk, és a rendőrség 
véleményét is kikérve következő utcák forgalmi rendjének módosítását javasoljuk, 
- A Kistagok út Tüzép telep felé eső szakasza személy- és tehergépjármű forgalom 
részére alkalmatlan, ezért a régi rend visszaállítása indokolt lenne, azaz zsákutcaként 
történő ismételt lezárását javasoljuk.  
- Benczúrfalván, a Katona József úton a 2666 hrsz-ú ingatlan előtti áteresz állapota 
miatt súlykorlátozást kellene bevezetni a 3,5 tonnát meghaladó járművek részére, 
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valamint az utca végét itt is javasoljuk lezárni, megakadályozva ezzel, hogy a 3,5 
tonnát meghaladó járművek ezen a szakaszon behajtsanak a településrészre. 
- A Palóc-Coop irodaépületének a Király utca felőli hátsó bejárata megközelíthetősége 
érdekében útburkolati jelek felfestése lenne indokolt, mivel a gépjármű-tulajdonosok 
sok esetben úgy parkolnak le, hogy megakadályozzák ott a bejárást. 
- A behajtási engedéllyel nem rendelkező gépjármű-tulajdonosok előszeretettel 
hajtanak be a Városháza melletti Feszty Árpád utcába is, bár a közúti jelzőtábla jól 
láthatóan ki van helyezve. A kormányablak kialakítási munkálatainak befejezését 
követően, várhatóan 2014. április 1-től intézkedni fogunk annak érdekében, hogy csak 
az arra jogosultak hajthassanak be. 
Kéri a képviselő-testületet az előterjesztés megtárgyalására és a határozati javaslat 
elfogadására! 

Stayer László polgármester 

Megköszöni jegyző úr előterjesztését. Kérdezi képviselőtársait, hogy van-e valakinek 
kérdése, észrevétele az elhangzottakkal kapcsolatban. 

Antal Ferenc képviselő, az Oktatási, Művelődés, Ifjúsági és Sport Bizottság elnöke 

Benczúrfalván személyesen is tapasztalta, hogy hatalmas teherautókkal szállítják a fát 
azon a kis hídon, amivel károkat okoznak. 

Smelkó István képviselő, az Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság elnöke 

A benczúrfalvai lakók már a júniusban megtartott közmeghallgatáson kérték, hogy 
oszlopokkal, betontömbökkel zárjuk le az utca végét, hogy ne tudjanak az autók 
behajtani. Véleménye, hogy előjelző tábla azért kell majd.  
Ha már a közlekedési rendről van szó, szeretné megkérdezni, és kéri, hogy a forgalom 
technikus adjon már írásos állásfoglalást arról, hogy a Haynald Lajos utcában a Bástya 
panziónál, a pincelejárat előtt lehet-e parkolni, vagy sem. Ha nem lehet, miért csak 
egyeseket büntetnek meg? 

Stayer László polgármester 

A következő testületi ülésre utánanéz képviselő úr kérdésének. 
Mivel több hozzászóló nem jelentkezett, az előterjesztésben megfogalmazott 
határozati javaslatot bocsátja szavazásra. Kéri, hogy aki elfogadja, igennel és 
kézfenntartással jelezze. 
 
A képviselő-testület a javaslatot elfogadva, 6 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
288/2013.(XII.30.) határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete Szécsény város 
forgalmi rendjében az alábbi változtatásokat hajtja végre: 
1.  A Kistagok út zsákutcaként történő lezárását rendeli el 
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2.   A Katona József úton (Benczúrfalván) súlykorlátozás kerül 
bevezetésre a 3,5 tonnát meghaladó járművek részére, valamint az utca 
vége lezárásra kerül, megakadályozva, hogy a 3,5 t-át meghaladó 
járművek ezen a szakaszon behajtsanak a településrészre. 
3. A Király utcában „forgalom elől elzárt terület” útburkolati jel kerül 
felfestésre az ÁFÉSZ iroda megközelítését szolgáló bejáratok elé 
4. A Feszty Árpád utcában gondoskodni kell, hogy a szabályos 
parkolás, illetve az engedélyezett gépjárművek parkoltatása biztosított 
legyen. Ennek érdekében meg kell vizsgálni a sorompóval történő 
lezárás lehetőségét.  
 

Határidő: azonnal, illetve értelemszerűen 
Felelős: Polgármester 

Jegyző  
 
 
2.3. Tájékoztató a kormányablak kialakításáról 

Stayer László polgármester 

Üdvözli az ülésen megjelent dr. Horváth Zoltán hivatalvezető urat, aki lehetőséget 
kért, hogy a kormányablak kialakítása beruházásáról rövid tájékoztatást adhasson a 
képviselő-testületnek. Átadja a szót.  

dr. Horváth Zoltán hivatalvezető, Nógrád Megyei Kormányhivatal Szécsényi Járási Hivatala  

Üdvözli a képviselő-testületet. Csak rövid tájékoztatást szeretne adni arról, hogy 
hogyan áll a kormányablak kialakítása. Eljutottak oda, több nehézségen átverekedve 
magukat, hogy megkezdődik a kormányablak kialakításának az építési, műszaki 
kivitelezése. A mai napon sor került a munkaterület átadására, de ez még nem jelenti 
azt, hogy hirtelen nekiállnak, és holnap munkálatok folynának. Egyelőre még nekik 
van feladatuk ezzel kapcsolatban, az építési területet kell felszabadítaniuk, ez azt 
jelenti, hogy most is, és majd január 2-án és 3-án is a kollégáival együtt azzal lesz 
elfoglalva, hogy a mostani hatósági osztály területéről, ez a földszint balszárnyát 
jelenti, a munkatársai átköltözzenek a földszint jobb szárnyába, és az az épületrész 
teljesen kiürítésre kerüljön. Hogy az épületrész teljesen üres legyen, ennek január 6-
ára kell megtörténnie, ekkor várható az, hogy ténylegesen megkezdik a munkálatokat, 
falakat fognak bontani. Ez lesz a legtöbb porral és zajjal járó munkálatok. December 
19-től, akkor került sor a szerződés aláírására, a kivitelezőnek 98 napja van, hogy 
ezeket a feladatokat elvégezze, tehát előzetes kalkulációjuk szerint március végére, 
április elejére fog a kormányablak teljesen kompletten felszerelve elkészülni. 
Bebútorozzák, illetve az informatikai hálózat is kiépítésre kerül. Ez a várható 
menetrend. Ezen a fórumon is szeretné megköszönni a város vezetésének 
együttműködését, amit eddig a kormányablak kialakítása érdekében tettek, azt, hogy 
helyiségeket engedtek át, különböző engedményeket tettek a járási hivatalnak. Reméli 
azt, hogy ebben a terheltebb időszakban, ami azért mindenkinek, főleg az 
önkormányzati hivatalnak nehezebb időszak lesz, hiszen egy építési terület közepén 
kell majd továbbra is felelősségteljes munkát végezni. Reméli, hogy az építkezés 
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minél kevesebb zökkenővel fog járni, és a következő időszakban is zavartalan lesz az 
együttműködésük.  Ha bármilyen probléma jelentkezik, akkor kéri, hogy nyugodtan 
keressék őt, és közösen megpróbálnak megoldást találni. Ha valakinek kérdése van, 
szívesen válaszol. 

Stayer László polgármester 

Megköszöni hivatalvezető úr tájékoztatóját. Kérdezi képviselőtársait, hogy van-e 
valakinek kérdése, észrevétele az elhangzottak kapcsolatban. 

Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester 

Reméli, hogy minél hamarabb készen lesz a munka.  

Antal Ferenc képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke 

Kérdése, hogy melyik cég végzi a kivitelezést. 

dr. Horváth Zoltán hivatalvezető, Nógrád Megyei Kormányhivatal Szécsényi Járási Hivatala  

A szécsényi Univerzál Kft. fogja végezni a munkát, ők lettek a közbeszerzési eljárás 
nyertesei. 

Rajkó Győzőné pénzügyi és vagyonkezelői osztályvezető 

Azt szeretné megkérdezni, hogy a rezsiköltségek megfizetésére kötött szerződés az 
alapterület változása miatt fog-e módosulni, 

dr. Horváth Zoltán hivatalvezető, Nógrád Megyei Kormányhivatal Szécsényi Járási Hivatala  

Igen, de ennek részleteiről még fognak tárgyalni. A riasztóval kapcsolatosan is, 
valamint a víz és energiavételezést a vállalkozó másként fogja intézni, de erről jegyző 
úrral előzetesen már egyeztetett. 

Dr. Bagó József jegyző 

Tájékoztatásul elmondja, hogy megkérdezték a hétvégi munkavégzés lehetőségét, de 
ez csak külön engedéllyel lehetséges majd.  

dr. Horváth Zoltán hivatalvezető, Nógrád Megyei Kormányhivatal Szécsényi Járási Hivatala  

A vállalkozónak az is kötelezettsége, hogyha bármilyen rendezvény vagy esemény van 
a Városházán, például képviselő-testületi ülés, akkor nyugodtan lehet nekik szólni, 
hogy addig az ideig nagy zajjal járó munkát ne végezzenek, és ehhez is fognak 
igazodni. A kivitelező is tudja, hogy két működő hivatalnak a munkája közepette kell a 
saját munkáját elvégeznie.  

Stayer László polgármester 

Még egyszer megköszöni a tájékoztatást, jó munkát és boldog új évet kíván. 

dr. Horváth Zoltán hivatalvezető, Nógrád Megyei Kormányhivatal Szécsényi Járási Hivatala  

Megköszöni a jókívánságot, amit viszonoz. 
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Ezek után dr. Horváth Zoltán hivatalvezető elhagyta az üléstermet. 

Stayer László polgármester 

A képviselő-testület a napirendek tárgyalásának végére ért, megköszöni mindenki 
munkáját, és az ülést bezárja (1445 órakor).  
 
 
 
 
 

Stayer László  
polgármester 

Dr. Bagó József 
jegyző 

 


